
Zápis z porady vedení konané dne 27. 1. 2014 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, 

Matyska, Ledvinka 

Omluveni: Račanský, Dostál 

1. Guest účty 

 Nové široce akceptovatelné nastavení práce s Guest účty je součástí přípravy úprav 

směrnic souvisejících s bezpečností IT na MU 

 Z diskuse vyplynuly následující závěry: 

o Zaloţit Guest účet by měl mít moţnost kaţdý s pracovně právním poměrem 

k MU 

o Ţivotnost těchto účtů by měla být dočasná (mezi 3 aţ 12 měsíci), musí být 

uvedeno, kdo zaloţil, ten také bude upomenut při vypršení (s moţností 

prodlouţení) 

o Napojení sluţeb na Guest účty je další stupeň; bude třeba definovat mnoţinu 

sluţeb, které automaticky Guest získá a naopak ty, které mu nepřísluší 

o Krátkodobé Guest účty pro přístup k Eduroamu přímo v prostorách MU 

o Potřeba ošetření přístupu k placeným zdrojům, kde se autentizace dělá na 

základě IP adresy uţivatele 

 Regner vyjde ze závěrů diskuse a předloţí další návrh práce s Guest účty (odpovídá 

Regner, kontrola 17.2.)  

 

2. Zprávy z divizí  

 Zakázky – Šrubařová informovala, ţe zakázky zahrnující mzdy zůstanou v současné 

podobě, u některých zakázek se ale změní příkazce operace.  

 Proběhla diskuse ohledně zakázek za kolektory a břemena, obsahově patří Holubovi, 

ale administrace spíše přísluší provoznímu oddělení. Dohodne Šrubařová, Ledvinka a 

Holub. (odpovídá Šrubařová)  

 Ledvinka informoval o schůzce týkající se koncepce správy sálu s Víťou Rusňákem; 

šlo o první vyjasnění role správce sálu i směrem ke koncepčním plánům.  

 Kohoutková informovala o poradě kvestora (od února nastupuje nová ředitelka 

personálního odboru – Nešporová)  

 Byla spuštěna nová verze bydleni.muni.cz, zvaţují se vhodné způsoby publicity. 

 Proběhla evaluace CRP – letos byl obhájen pouze jeden rozvojový projekt (na 

Magion) 

 Vyšla nová konsolidační vyhláška, je třeba uvaţovat o dopadech (odpovídá Šrubařová 

a Veselý).  

 Holub informoval, ţe Eduroam na Botanické bude pravděpodobně spravovat FI, Saitl 

má mít přístup do toho, co dělá CVT. Cílem je mít v budově na Botanické 

plnohodnotný Eduroam ve všech prostorách. 

 Křenek – udělá nutnou revizi plánů nákupu na kampusu (odpovídá Křenek)  

 Regner informoval o variantách přístupu k Office 365 – kolegium se předběţně kloní 

k variantě přechodu nařízeného na jedinou doménu, převod by proběhl za našich 

podmínek (dolaďují se poţadavky) (odpovídá Regner) 

 Veselý informoval o schůzce s firmou IKAdata – provozují archibus, cílem mimo jiné 

ověřit pouţitelnost archibusu pro GIS BAPS a jeho další rozvoj. Na RMU aktivita 

http://bydleni.muni.cz/


evidence budov a osob v archibusu, bez znalosti toho, ţe tyto informace jiţ v INETu a 

GISu máme. Veselý navštíví Říhu a prodiskutuje s ním situaci. (odpovídá Veselý) 

 Ukazuje se nedostatek v komunikaci s ostatními součástmi MU, kdy se informace o 

našich produktech a agendách nedostává (včas) těm, kteří by je mohli vyuţívat. Bude 

třeba i v této oblasti rozmyslet proaktivní přístup, spojený s cíleným vyhledáváním 

příleţitostí nasazení a efektivního vyuţití našich produktů. V některých oblastech jiţ 

plně funkční (např. personální agendy), v jiných problematické – např. správa budov. 

Primárně spadá do odpovědnosti Regnerovy divize v úzké spolupráci zejména s divizí 

informačních systémů (Kohoutková). 

 

3. Evaluace  

 Ředitel poděkoval všem za zaslané podklady, Veselý a Šrubařová zkontrolují znova 

grafy s financemi, zašlou graf i pro neinvestice. (odpovídá Šrubařová, Veselý) 

 Bude následovat iterativní proces práce nad textem, zahájí Matyska sepsáním bodů, 

které povaţuje za podstatné pro 3 stránkovou zprávu, členové kolegia poskytnou 

rychlou zpětnou vazbu. Termín k odeslání je čtvrtek 30.1. 

 

4. Ostatní  

 Šrubařová informovala o připravované schůzce vedení MU (úterý 28. 1.), která má 

definitivně stanovit konečnou verzi centralizovaných prostředků a IRP 

 Šrubařová s Kohoutkovou informovaly o aktuálním stavu předpokládaných prostředků 

pro údrţbu a rozvoj Magionu. 

 Telefonie – Holub se spojí s Janyškou a probere s ním telefonii. (odpovídá Holub)  

 V minulém roce neproběhly některé ze stanovených kontrol, tajemnice promluví 

s odpovědnými osobami a zjistí, proč nebyly kontroly provedeny. (odpovídá 

Šrubařová, zpráva 10. 2.) 

 Je třeba zlepšit spolupráci s odborem pro veřejné zakázky, nabízet naše agendy 

v INETu, které pomáhají zrychlit a zjednodušit agendu rámcových smluv. Šrubařová 

se spojí s Hadašem a ujasní si přístup k rámcovým smlouvám a sběru. (odpovídá 

Šrubařová, kontrola 17. 2.)  

 Veselý informoval, ţe se ve středu v 9:00 uskuteční na FI statutární kontrolní den, 

zájemci o prohlídku z řad členů kolegia jsou vítáni. Vstup z boku z Hrnčířské ze 

staveniště. 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


